
1 
 

Protokół Nr XL/2018 

z XL sesji Rady Gminy w Sobolewie, która odbyła się w dniu 5 lipca 2018 r. w sali 

konferencyjnej Urzędu Gminy w Sobolewie. 

 

Godzina rozpoczęcia – 1500 

Godzina zakończenia – 1545 
 

Obradom przewodniczył Karol Marcinkowski – Przewodniczący Rady Gminy                                  

w Sobolewie. 

Protokolant obrad – Mariola Kępka. 

Stan rady – 15 radnych. 

Obecnych – 12 radnych. Nieobecny radny Paweł Cyrta, Marian Lipiec i Roman Ochnio. 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

1. Andrzej Koszutski – Wójt Gminy Sobolew, 

2. Jan Tywanek – Sekretarz Gminy Sobolew, 

3. Grażyna Napora – Skarbnik Gminy Sobolew, 

4. Grzegorz Mikulski – radca prawny, 

5. Sołtysi z sołectw Gminy Sobolew, 

6. Mieszkańcy Gminy. 

 

Załączniki do protokołu stanowią: 

1. Lista obecności radnych – załącznik nr 1, 

2. Lista obecności sołtysów – załącznik nr 2, 

3. Lista obecności zaproszonych gości – załącznik nr 3, 

4. Podjęte uchwały: 

- uchwała Nr XL/297/2018 Rady Gminy w Sobolewie z dnia 5 lipca 2018 r. w sprawie 

ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Sobolew; 

- uchwała Nr XL/298/2018 Rady Gminy w Sobolewie z dnia 5 lipca 2018 r. w sprawie 

zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych;  

- uchwała Nr XL/299/2018 Rady Gminy w Sobolewie z dnia 5 lipca 2018 r. w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sobolew na lata 2018-2022; 

- uchwała Nr XL/300/2018 Rady Gminy w Sobolewie z dnia 5 lipca 2018 r. w sprawie 

zmian w budżecie Gminy Sobolew na 2018 rok. 

 

Pkt – 1 

Otwarcie obrad 

Przewodniczący Rady Gminy w Sobolewie Karol Marcinkowski otworzył XL sesję Rady 

Gminy w Sobolewie. Powitał Wójta Gminy, Skarbnika Gminy, radnych, sołtysów oraz 

mieszkańców. 

 

Poinformował, że ustawowy skład Rady Gminy w Sobolewie wynosi 15 radnych, w sesji 

uczestniczy 12 radnych, co stanowi kworum, a zatem można obradować i podejmować 

prawomocne uchwały. 

 

Pkt – 2 

Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję do powyższego punktu. 

Uwag nie zgłoszono, w związku z tym przewodniczący odczytał porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Sobolew. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
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Sobolew na lata 2018-2022. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Sobolew na 2018 rok. 

7. Interpelacje, wolne wnioski i zapytania. 

8. Zamknięcie obrad. 

 

Przewodniczący zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad. 

W głosowaniu uczestniczyło 12 radnych. Nieobecni radni: Paweł Cyrta, Marian Lipiec 

i Roman Ochnio. 

głosów “za” – 12 

głosów “przeciw“ – 0 

głosów “wstrzymujących się” – 0 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  

 

Pkt – 3 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Sobolew 

Głos zabrał radca prawny informując, że w maju weszło w życie rozporządzenie Rady 

Ministrów z dnia 15 maja 2018 r. w sprawie wynagrodzenia pracowników samorządowych, 

w tym Wójtów. W związku z powyższym został przygotowany powyższy projekt uchwały. 

 

Przewodniczący otworzył dyskusję do powyższego punktu. 

Głos jako pierwszy zabrał radny Jan Krupa pytając, czy sesja nie została zwołana za późno, 

skoro nowe wynagrodzenie powinno obowiązywać od 1 lipca 2018 r.  

Wójt odpowiedział, że faktycznie zgodnie z przepisami uchwała powinna być podjęta do 

końca czerwca.  

Następnie radny Jan Krupa przytoczył stanowisko Ministra Pracy i Polityki Społecznej 

dotyczące nowego rozporządzenia.  

Odbyła się dyskusja do projektu uchwały. Zastanawiano się nad zapisem § 4, który mówi 

o  tym, że uchwała ma zastosowanie do wynagrodzenia przysługującego od dnia 1 listopada 

2018 r.   

W wyniku odbytej dyskusji postanowiono nie dokonywać żadnych zmian w projekcie 

uchwały. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt powyższej uchwały. 

W głosowaniu uczestniczyło 12 radnych. Nieobecni radni: Paweł Cyrta, Marian Lipiec 

i Roman Ochnio. 

głosów “za” – 12 

głosów “przeciw“ – 0 

głosów “wstrzymujących się” – 0 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Pkt – 4 

Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych 

Wójt przedstawił projekt uchwały informując, że został on przygotowany w związku 

z otrzymaną dotacją.  

Przewodniczący otworzył dyskusję. 

Z uwagi na brak pytań i uwag do projektu niniejszej uchwały, Przewodniczący Rady poddał 

ją pod głosowanie. 

W głosowaniu uczestniczyło 12 radnych. Nieobecni radni: Paweł Cyrta, Marian Lipiec 

i Roman Ochnio. 

głosów “za” – 12 

głosów “przeciw“ – 0 

głosów “wstrzymujących się” – 0 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
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Pkt – 5 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sobolew 

na lata 2018-2022 

Skarbnik omówiła projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Sobolew na lata 2018-2022 oraz projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Sobolew na 2018 r. 

 

Przewodniczący otworzył dyskusję. 

Przewodniczący zapytał, czy dobrze rozumie, że zakup samochodu dla OSP Gończyce 

bilansuje się.  

Skarbnik odpowiedziała, że tak. 

W związku z brakiem innych głosów Przewodniczący zarządził głosowanie. 

W głosowaniu uczestniczyło 12 radnych. Nieobecni radni: Paweł Cyrta, Marian Lipiec 

i Roman Ochnio. 

głosów “za” – 12 

głosów “przeciw“ – 0 

głosów “wstrzymujących się” – 0 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Pkt – 6 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Sobolew na 2018 rok. 

Przewodniczący otworzył dyskusję. 

Z uwagi na brak pytań i uwag do projektu niniejszej uchwały, Przewodniczący Rady poddał 

ją pod głosowanie. 

W głosowaniu uczestniczyło 12 radnych. Nieobecni radni: Paweł Cyrta, Marian Lipiec 

i Roman Ochnio. 

głosów “za” – 12 

głosów “przeciw“ – 0 

głosów “wstrzymujących się” – 0 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Pkt – 7 

Interpelacje, wolne wnioski i zapytania 

Głos jako pierwszy zabrał radny Rafał Talarek pytając, co z wnioskami suszowymi. 

Wójt odpowiedział, że informacje w tej sprawie zostały przekazane sołtysom. Ponadto 

zamieszczono komunikat na stronie Urzędu.  

Następnie głos zabrali mieszkańcy ul. Wesołej pytając, czy ul. Wesoła zostanie 

zmodernizowana w bieżącym roku w całości. Obecnie zostały wykonane prace na długości 

350 m, więc do zmodernizowania pozostaje 150 m. Mieszkaniec zaznaczył, że największy 

problem jest kiedy jest mokro, bo wówczas pokonanie tego odcinka jest bardzo trudne. 

 

Wójt odpowiedział, że ulica ta zostanie dokończona, ale na pewno nie w tym roku.  

Głos zabrała również radna Danuta Błachnio mówiąc, że wiele ulic było robionych w etapach, 

np. ul. Milanowska została zrobiona w 4 etapach. 

Z kolei radny Leszek Urawski zapytał, czy doraźnie nie można by było wysypać tego odcinku 

tłuczniem. 

Wójt odpowiedział, że jest taka możliwość.  

Toczyła się dyskusja dotycząca remontu dróg. Przewodniczący Rady zaznaczył, iż dobrze by 

było gdyby wszystkie drogi były wyasfaltowane. Jednak trzeba cieszyć się z tego, 

że w ostatnich latach zrobionych zostało dużo inwestycji.  

Z kolei radna Hanna Matyska była zdania, aby jeszcze raz przeanalizować budżet pod kontem 

wygospodarowania środków na dokończenie modernizacji przedmiotowej ulicy.  
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Następnie radna Anna Sowa zapytała o remont drogi powiatowej w Grabniaku. 

Wójt poinformował, że brał udział w spotkaniu, na którym padła deklaracja, że drogi 

w Grabniaku i Kaleniu zostaną wyremontowane do 20 lipca 2018 r.  

 

Z kolei radny Piotr Szewczyk zapytał, co z organizacją ruchu na drodze koło państwa Flisków 

w Gończycach.  

Wójt udzielając odpowiedzi stwierdził, że Sekretarz wraz z przedstawicielami z Powiatu 

odwiedzili to miejsce. Wszyscy obecni na spotkaniu byli zdania, iż skrzyżowanie wymaga 

reorganizacji. 

 

Głos zabrał sołtys sołectwa Sobolew I nawiązał do modernizacji ul. Wesołej wyraził swoje 

oburzenie, że nie był informowany o zmianach jakie nastąpiły (chodzi o to, że asfalt miał być 

kładziony od strony ul. Leśnej, a został jednak położony od strony ul. Wiejskiej). Sołtys 

poruszył jeszcze drugą sprawę dotyczącą przekazania 30 tys. zł z funduszu sołeckiego na 

zrobienie wjazdu do przedszkola. Sołtys dopytywał dlaczego nie zostało to wykonane.     

 

Pkt – 8 

Zamknięcie obrad 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Karol Marcinkowski 

podziękował obecnym za przybycie na sesję i dokonał zamknięcia XL sesji Rady Gminy 

w Sobolewie. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Przewodniczący Rady Gminy 

/-/ Karol Marcinkowski 


